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حسن بیت سعید هافبک و وینگر تیم 
فوتبال صنعت نفت آبادان از شرایط 
فعلی خود رضایت ندارد و اعتراضش 
نسبت به وضعیت کنونی را در گفت وگو 
نه ها به صورت شفاف بیان  با رسا

می کند.
بیت سعید در تازه ترین مصاحبه خود 
گفت: »تیم ما سال گذشته شرایط 
خوبی نداشت و با مشکلات مالی 
زیادی مواجه بود و با این وجود تا اواسط 
فصل نتایج خوبی را کسب کردیم اما 
متأسفانه در هفته های آخر کسب 
نتایج خوب برای ما بسیار سخت شد 

چرا که از بابت مشکلات مالی از لحاظ 
روحی و روانی تیم به هم ریخته بود.

متأسفانه وزارت نفت براساس قانون 
امکان حمایت مستقیم از مجموعه 
باشگاه را ندارد و نمی تواند به مشکلات 
باشگاه ورود کند و این مسأله از نظر 
من توهین به مردم آبادان و هواداران 
صنعت نفت است چرا که این تیم 
تنها دلخوشی مردم این شهر است.
چند سالی است که به دلیل همین 
مشکلات امکان حضور پرقدرت در 
نقل و انتقالات و حمایت از تیم در طول 
فصل وجود ندارد و همین مسائل برای 

بازیکنان بسیار سخت است تا به آبادان 
بیایند و به نظرم مجموعه نفت آبادان 

باید به فکر حل این معضل باشد.« 
او در ادامه می گوید: » صنعت نفت 
هواداران بسیار خوب و خونگرمی دارد 
و همان طور که اطلاع دارید شاید تنها 
تیمی هستیم که تمام هوادارانش 
آبادانی و بومی هستند و این مشکلات 
قطعاً ظلم به این مردم است. این را 
هم بگویم که حق این مردم بهترین ها 
است و ما هم باید نتایج بهتری کسب 
می کردیم.بنده در حال حاضر قراردادم 
به اتمام رسیده و بازیکن آزاد هستم، 

البته تماسی برای تمدید برقرار شد و 
یک جلسه کوتاه با آقای کی شمس و 
پرکاس داشتم و در این جلسه پیشنهاد 
خودم را ارائه کردم. من شرایط سختی 
هم در قراردادم نداشتم و روزهای 
زیادی هم از آن جلسه گذشته و خبری 
از تماس دوباره باشگاه با بنده نشده 
است. باید اعلام کنم برخلاف اخبار 
رسانه ها، بنده مبلغ زیادی را از باشگاه 
درخواست نکردم و شاید اصلاً در 
برنامه های باشگاه جایی ندارم. اما 
اولویت من ماندن درصنعت نفت 

است.«

بیت سعید: 

شاید در برنامه های 
صنعت نفت جایی ندارم

پنج سال پیش می توانستم 
سرمربی تیم ملی باشم

نکونام: شیری و 
رضاوند بهترین های 

ایران هستند

در آینه لیگ
11فوتبال ایران

محمدرضــا یزدان دوســت مدافع جدید تراکتور کــه از صنعت نفت آبادان به 
ایــن تیــم اضافه شــد، می گوید: »بردیــف یک مربی کاربلد و باتجربه اســت و 
نیــازی بــه تعریــف من ندارد. او در ســطح بالایی مربیگری کــرده و حالا هم به 
تراکتور آمده اســت که این می تواند اتفاق خوبی برای تیم و بازیکنان باشــد. 
کار بــا بردیــف، بهتریــن فرصت برای یاد گرفتن اســت تا بتوانیــم توانایی فنی 

خودمــان را بالا ببریم.«

ســعید دقیقــی، ســرمربی جدیــد شــمس آذر قزویــن درباره شــرایط ایــن تیم برای 
حضور در فصل جدید لیگ دسته اول می گوید: »دومین سالی است که شمس 
آذر در لیگ یک حضور دارد.  باید از مســئولین باشــگاه تشــکر کنیم و بار دیگر از 

هــواداران بابــت حمایت قاطعانه فصل گذشــته قدردانی کنیم.«
چنــدی پیــش ســعید دقیقی قــرارداد خود را با ایــن تیم تمدید کــرد و برای دومین 

ســال متوالی ســرمربی نماینــده قزوین در لیگ یــک خواهد بود.

سعید دقیقی:محمدرضا یزدان دوست

هدف شمس آذر صعود به لیگ برتر استبهترین فرصت برای یادگیری

عزت اللهــی کــه روز جمعــه بــه ترکیــه ســفر کــرده، قــرار اســت طــی یکــی، 
دو روز آینــده مذاکراتــی را بــا مدیــران ایــن باشــگاه انجــام دهــد تــا شــرایط 
حضــورش در جمــع شــاگردان قربــان بردیف بررســی شــود. در ایــن زمینه 
غلامرضــا صادقیــان، عضــو جدیــد هیــأت مدیره باشــگاه تراکتور مســئول 
مذاکــره بــا عزت اللهی در ترکیه اســت و باید دید ســعید بــه تراکتور خواهد 

پیوســت یــا خیر؟

سعید عزت اللهی

شیری از پرسپولیس و رضاوند مذاکره در ترکیه
از استقلال جدا شدند. دو تیم 
بازیکنان را در اختیار باشگاه 
قرار دادند و از تیم هایشان جدا 
شدند ولی به فولاد آمدند. این 
بازیکنان اتفاقاً در فولاد احیا 
شدند. بازیکن باید نسبت به 
شرایط و سیستم مربی خودش 
را تطبیق بدهد. من به آرش 
رضاوند چه چیزی یاد دادم؟ فقط 
سیستمی را که داشتم گفتم که 
برای من این کار را انجام بده. 
مهدی شیری هم همینطور. هر 
دو از بهترین های ایران هستند و 
این را ثابت کردند. مهدی شیری 
به تیم ملی رفت و رضاوند هم 
می توانست برود. آنها نیم فصل 
فوق العاده ای در تیم ما داشتند.

 
لیاقت داشته باشم 

سرمربی تیم ملی می شوم
من بیشتر فوتبالم را در تیم ملی 
بوده ام و با توجه به شرایطی که 
در فوتبالم رقم خورد، علاقه قلبی 
خاصی به فوتبال ملی دارم. همه 
علاقه مند و عاشق هستند اما 
من سال ها در تیم ملی بودم و در 
اردو ها لباس تیم ملی تنم بوده و 
شرایط خاصی دارم؛ واقعاً تمام 
کسانی که در تیم ملی هستند 
می دانندکه فقط دوست دارم 
تیم موفق شود و اگر شرایط 
خوبی نباشد، ناراحت می شوم. 
الان واقعاً از این شرایط ناراحتم. 
اینکه سرمربی تیم ملی شوم، اگر 
لیاقتش را داشته باشم این اتفاق 

رخ می دهد.
 

کاپیتان بودم، این اتفاقات 
رخ نمی داد

دودستگی نیست و اتفاق پیش 
می آید. به هر حال به بیرون 
درز کرد. اگر من بودم قطعاً این 
اتفاق نمی افتاد. در دوره هایی که 
من در تیم ملی بودم و کاپیتان، 
بازیکنان دیگری بودند، کدورت 
همیشه بوده است. سال ۷۹ 
تیم ملی به امریکا برای اردو 
رفت؛ مرحوم پورحیدری، آقای 
قای  یشان آ لبی و کمک ها طا
فرکی و سجادی بودند. در تیم 
ملی، ۸ استقلالی، ۸ پرسپولیسی 
و ۸ لژیونر بودند و فقط جواد 
نکونام وسط بود . وقتی برای غذا 
می رفتیم، من منتظر بودم که 
ببینم کدام میز وصندلی خالی 
می ماند که بنشینم. آن زمان 
تنش و درگیری بیشتر بود و 
دربی ها تنش داشت و چنین 
اتفاقاتی رخ می داد اما کسی از 
بیرون متوجه نمی شد. بزرگان 
تیم به قدری بزرگ بودند که 
سریع مسائل را حل می کردند. 
الان هم این تیم توانایی بالا و 
بازیکنان بزرگی دارد. به هر حال 
این اتفاق افتاده و تیم باید سریع 
جمع شود چون تیم برای جام 

جهانی نیاز به اتحاد دارد.

قاسم حدادی فر: اتفاق نگران کننده ای برای تیم ملی رخ داده

بازی با پرسپولیس برای شروع سخت است
قاسم حدادی فر، پیشکسوت باشگاه ذوب آهن که پس از 21 سال، مهرماه سال گذشته از جمع گاندوهای اصفهانی 
جــدا شــد، بــر ایــن باور اســت که ایــن تیم قدرت رقابت با ســپاهان دیگر تیم اســتان اصفهان در بیســت و دومین دوره 

لیگ برتــر را ندارد.

شرایط ذوب آهن را برای حضور 
در فصل جدید مسابقات چگونه 

ارزیابی می کنید؟
ما سه، چهار هفته پیش تمرینات خود 
را برای حضور در فصل جدید لیگ برتر 
پس از پشت سرگذاشتن دوره پرفشار 
بدنسازی آغاز کردیم. در حال حاضر هم 
برای برگزاری بازی های تدارکاتی پیش 
از آغاز رقابت ها و حضوری پرقدرت در 
لیگ برتر در تهران هستیم. با توجه 

به اینکه ما توانایی رقابت با تیم های 
متمول لیگ برتر را در فصل نقل و 
انتقالات تابستانی نداشتیم، هدف 
باشگاه حفظ بازیکنان فصل گذشته 
تیم بود اما چند بازیکن سطح بالا و 

باکیفیت هم به تیم اضافه شده اند. 
شرایط فوتبال اصفهان را چگونه 
ارزیابی می کنی.  آیا تیم های این 
استان شانس قهرمانی را در این 

فصل دارند؟
شرایط باشگاه ما با سپاهان چه از 
لحاظ مالی و ساختاری قابل قیاس 
نیست. سپاهان از هر نظر باشگاهی 
نایی رقابت با  متمول است که توا
تیم های باکیفیت را که در کورس کسب 
عنوان قهرمانی هستند، دارد. اما تیم 
ما هم تمام تلاش خود را برای کسب 
نتایج مطلوب انجام می دهد. تلاش 
ما به دست آوردن جایگاهی بالاتر از 
جایگاه تیم در فصل گذشته است و 
برای رسیدن به این هدف از هیچ تلاشی 

فروگذار نمی کنیم.
با قرعه کشی لیگ، ذوب آهن در 

هفته نخست با پرسپولیس مصاف 
می کند. آیا این قرعه خوب بود؟

از نظر من قرعه مصاف با پرسپولیس 
در هفته نخست مسابقات سخت 
است اما ما در هفته های نخست 
لیگ بازی های سختی در پیش داریم. 
امیدوارم در این راه شخصیت خوبی 
از خودمان به نمایش بگذاریم و با 
نتایج امیدوارکننده از این مسیر عبور 
کنیم. البته تمام بازی های لیگ برتر 
سخت است و ما مسابقه آسانی در 
طول فصل نداریم. به هر حال باید 
مسابقات را با تمرکز کامل و قدرت 

بالا آغاز کنیم.
شرایط تیم ملی از نظر شما 
چطور پیش می رود؟

تیم ملی در آستانه آغاز بزرگترین و 
مهم ترین تورنمنت فوتبالی جهان، 
شرایط خوبی ندارد و طی این چند 
ماه، اتفاقات عجیب و متأثر کننده ای 
برای این تیم رخ داده است که جامعه 
ورزش و حتی مردم عادی را هم نگران 
کرده است. امیدوارم هر چه زودتر 
این اتفاقات با مدیریت خوب به پایان 
برسد زیرا در حال حاضر، زمان چندانی 
نداریم. امیدوارم تیم در این زمان 
باقی مانده تا آغاز مسابقات با برنامه 
تدارکاتی مناسبی راهی جام جهانی 

قطر شود.
بسیاری معتقدند با توجه به 
ستاره هایی که در فصل نقل 

و انتقالات به تیم ها اضافه 
شده اند، این فصل شاهد یکی از 
باکیفیت ترین دوره های لیگ برتر 

هستیم. شما هم این طور فکر 
می کنید؟ 

این موضوع از لحاظ آماری ثابت شده 
است که سطح کیفی مسابقات در 
فصل هایی که منتهی به جام جهانی 
هستند افزایش می یابد. اتفاقی که تنها 
لیگ ایران را در بر نمی گیرد بلکه شامل 
لیگ های معتبر اروپایی هم می شود چرا 
که در این فصل ها بازیکنان باانگیزه 
زیادی برای نشان دادن عملکرد خود 
به سرمربی تیم ملی و قرارگرفتن در 
لیست اعزامی تیم ملی کشورشان به 
مسابقات ظاهر می شوند. بنابراین با 
توجه به مهره های خوبی که چند تیم 
جذب کرده اند و در راه بودن جام جهانی، 
کیفیت این دوره از فصل های قبل 

بالاتر است.
با توجه به خستگی ناشی از 

جام جهانی فکر می کنی این کیفیت 
در نیم فصل دوم هم ادامه داشته 

باشد؟
به هر حال تقویمی است که برای همه 
کشورها تعریف شده است. حتی 
لیگ های معتبر اروپا هم با آن درگیر 
هستند. آماده نگه داشتن بازیکنانی 
که به جام جهانی نمی روند در طول یک 
ماه تعطیلی مسابقات بسیار سخت 
است. برای این کار باید برنامه ریزی 
کرد و با مدیریت وارد این فصل شد 
تا سطح کیفی مسابقات پس از جام 
جهانی لطمه نبیند و تیم ها هم باسطح 
آمادگی مناسبی نیم فصل دوم رقابت ها 

را آغاز کنند.
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